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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Valóban tervezi a kormány a vidéki kórházi ellátások 
felszámolását?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóban megjelent az Országos Kórházi Főigazgatóság jelentése – a dokumentum alapján 7 
kórházban megszűnne az aktív betegellátás, további 13 kórházban pedig nem végeznének 
műtéteket. Ezenfelül a terv országosan 2472 aktív betegágy megszűnésével számol. Éppen akkor 
akar a kormány ágyakat megszüntetni, amikor a járvány alatt elmaradt vizsgálatok és műtétek miatt 
várhatóan megugrik a krónikus betegek száma.

Ezzel kapcsolatban kérem, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

Valóban tervezi a kormány a fekvőbeteg-ellátások radikális átalakítását?

Valóban tervezi a kormány 2472 aktív betegágy megszüntetését?

Mi lesz az elmaradt vizsgálatok, kórházi kezelések, műtétek miatt várólistán lévő betegekkel?

Ha a kormány több ezer aktív ágy beszüntetését tervezi, akkor mi szükség van az új 
szuperkórházra?


